
Årsmöte för 

Västerås Schackklubb 
 
Tid: Torsdag 6 mars 2025 kl. 18.30 

Plats: Schacklokalen, Källgatan 9A 
Deltagare: Filip Björkman , Jan-Olov Vatn, Anders Eriksson, Christer Carmegren, Rasmus Myklebust, Olle 

SJölund, Simon Johansson, Martin Orell, Mikael Blom , Pasqual Nunez , Karl Magnusson 
 
 

 

 

Protokoll 

1. Mötets öppnande Filip hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

2. Godkännande av 

dagordning och kallelse 

Mötet godkände dagordning och kallelse. 

3. Val av mötesfunktionärer Ordförande: Filip 

Sekreterare: Karl 

Justerare tillika rösträknare: Martin, Mikael 

 

4. Verksamhetsberättelse Verksamhetsberättelsen godkändes 

 

 

5. Ekonomisk balans- och 

resultatrapport  

Ekonomin gicks igenom, de stora utgiftsposterna var 

anställningar och Västerås Open.  

2024 blev det en förlust på 158 611. 

6. Revisorernas berättelse Rasmus läste upp revisionsberättelse. 

Revisorerna fann inget att invända på och föreslog att styrelsen 

kunde beviljas ansvarsfrihet. 

7. Styrelsens ansvarsfrihet 

 

Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet. 

8. Motioner och förslag  1 Motion hanterades. Den handlade om att göra  

Mats Sjödin till hedersmedlem. Mötet valde Mats Sjödin till 

hedersmedlem i föreningen. 

9. Medlemsavgifter Medlemsavgifterna förblir oförändrade.  

Det beslutades att medlemmarna betalar administrativa 

avgifterna förknippad med inbetalning av medlemsavgift.  

Senior: 1000kr :  

Junior: 100kr 

Schack-4: 50kr 

 

10. Val av styrelse m.m Ordförande (1 år): Filip Björkman valdes på 1 år.  



 

 

Kassör (1 år): Rasmus Myklebust valdes till kassör 

Ledamot Jan-Olov Vatn  1 år.  

Ledamot Martin Orell 2 år 

Ledamot Anders Eriksson 2 år.  

Ledamot Karl Magnusson 2 år. 

 

Revisor Sture Tykosson  

Revisor Sven Eriksson  

Revisorssuppleant:  Fredrik Emmoth 

Valberedning Mikael Blom. 

11. Övriga frågor Rabatt för medlemsavgift 2026 för tränare tas bort. Årsmötet 

uppmanar styrelsen att besluta ersättning för tränare.  

 

Det diskuterade om medlemsavgift fakturan kunde skickas 

tidigare på året. Inga förändringar avseende utskicken av 

fakturan gjordes.  

 

Skol-Lag SM skall arrangeras i Maj och information gavs på 

mötet.  

 

Lokalupprustning diskuterades och skall hanteras av styrelsen.  

12. Avslutning Filip förklarade mötet avslutat och tackade samtliga deltagare.  

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet                                  Justeras 

 

 

 

                                 


